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Argentyńczyk o swoim wczorajszym występie przeciwko Milanowi, w

którym Roma sięgnęła po cenne zwycięstwo 2:1.

Dzisiejszego wieczora zaliczyłeś świetny występ, zabrało tylko gola…

- Wracałem do domu z uczuciem, że stworzyłem wiele sytuacji bramkowych bez

strzelenia gola. Ale najważniejsze, że drużyna odniosła zwycięstwo, awansowała w

tabeli i wszystko wraca na właściwe tory.

Jak ważne dla Ciebie jest zaufanie jakim darzy Cię Fonseca?

- Bardzo. Sztab trenerski od samego początku wspierał mnie. Opracowali dla mnie

indywidualne treningi, abym odbudował formę i teraz widoczne są tego efekty. W

tym tygodniu mamy do rozegrania 3 mecze i czuję się dobrze, co jest bardzo ważne.

Muszę tak trzymać.

Czy to był Twój najlepszy występ od Twojego przybycia do Romy?

- Zdecydowanie czuję się znacznie lepiej. To zrozumiałe, że wejście w meczowy

rytm pomaga mi – dodaje pewności w grze i dryblingach. W poprzednim sezonie

straciłem nieco pewności z powodu kontuzji i decyzji podjętych przez trenera.

Ważne, abyśmy grali tak dalej. Drużyna jest w dobrej formie i jest pełna wiary.
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